
Resultaten werksessie Recreatieafval bij conferentie Schone Maasdelta 10 februari 2022 
 

 
 
 

In de werksessie is een toelichting van Harm Blom (Staatsbosbeheer) gegeven op 
de pilot aanpak recreatieafval in de Biesbosch. Vervolgens werd gezamenlijk 
verkend welke interventies er mogelijk zijn om het ontstaan van zwerfafval vanuit 
de recreatie terug te dringen. Ideeën werden gepost op een digitaal bord. De 
resultaten zijn zichtbaar in bovenstaande afbeelding. Zoals in de afbeelding te 
zien, hebben deelnemers de volgende ideeën geopperd: 



 
 

Voorzieningen 

 het plaatsen van meer afvalvoorzieningen  
 het geven van een telefoonnummer per afvalvoorziening om een volle bak te melden  
 het weghalen van afvalbakken (hier is verder nog niet over gesproken). 
 plasticvrije terrassen 

Wet- en regelgeving 

 opruimplicht voor bedrijven rondom eigen locatie en daarop handhaven 
 strengere regels voor bedrijven met wegwerpverpakkingen 

Bewustwording 

 goede communicatiecampagne om gedrag op een positieve manier te beïnvloeden 

 inzetten op 'wat je ook meeneemt, je ook terug kan nemen'.  

 

De uitkomsten sluiten aan bij maatregelen waar in het gebied naar toe wordt gewerkt:   
 In de Biesbosch wordt een intensieve aanpak van het recreatie afval via heldere 

communicatie, goede voorzieningen en met medewerking van ondernemers in een 
pilot uitgevoerd. 

 Bij het kopen van meeneem voedsel en drank wordt gestimuleerd je eigen beker en 
verpakking mee te nemen en verkooppunten worden verantwoordelijk gemaakt voor 
het zwerfafval vrij houden van de omgeving tot 100m afstand 

 
Gedeputeerde Berend Potjer benadrukte verder tijdens de werksessie dat de aanpak 
onderdeel moet maken van het netwerk van NL Delta.  
 

 
 
 
 


